
Kernraad

VERSLAG

Vergadering van maandag 16 oktober 2017

Aanwezig: Aiko, Arne J, Lise, Milko (vanaf 19.20 u), Raf, Simme, Stephanie, Wieter

Waarnemer: Kristien (vanaf 19.20 u), Siebe

Verontschuldigd: Aderik, Karim, Ruben

De vergadering wordt geopend om 19.13 u.

Goedkeuring agenda

Het puntje Update Gnorgl wordt toegevoegd. De agenda wordt goedgekeurd.

Goedkeuring verslag

Het verslag van de vorige vergadering wordt goedgekeurd.

Mededelingen

De LOKO shiften zijn allemaal ingevuld. De shiften van de loopstand en van de eetstand gaan ook heel binnenkort
online komen. Er hebben nog niet zoveel mensen hun omslagfoto veranderd in de banner. Ruben en Arne J gaan
morgen op roadtrip voor het materiaal. Daarna worden de platen zo snel mogelijk geschilderd.

Sjaals 24 urenloop

Normaal gezien gaan de sjaals geleverd zijn tegen de 24 urenloop. We gaan eerst de mogelijkheid geven om online
sjaals te bestellen. De mensen die een sjaal willen kopen, moeten dan eerst betalen op de gang en krijgen een bon
die ze kunnen inwisselen voor een sjaal in de loopstand. We gaan de sjaals wel enkel laten ophalen tussen bepaalde
uren en dan een extra shifter zetten. Voor de start van de 24 urenloop kunnen er al sjaals opgehaald worden op
de gang, en misschien ook tijdens de 24 urenloop. Het probleem is dat er tijdens de 24 urenloop waarschijnlijk
geen volk op de gang is dat tijd heeft om zich hiermee bezig te houden. Lise, Aiko, Arne J en Karim werken de
details nog verder uit.

Activiteiten komende week

�Verkooples: Voor de verkooples is er afgesproken in de Alma. Simme kan er wel zelf niet bijzijn in de Alma,
maar dat is normaal gezien geen probleem. Er zal ook nog duidelijk tegen de verkopers gezegd worden dat
ze geen opdrachten met eten of drinken mogen geven tijdens de les. De bedanking van Vaes kwam de vorige
jaren uit de zak van de Schachtenmeester, maar eigenlijk is dat niet de bedoeling. Vanaf nu wordt dit bij
de uitgaven van de Verkoop gerekend.

�Training 24 urenloop: Morgen en zondag is er nog een training. Morgen zal de training bestaan uit een
opwarming, conditietraining en het opnemen van tijden. Zondag wordt er niet te veel aan cardio gedaan,
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maar zal er vooral geoefend worden op het lopen aan een goed tempo. Er liggen nog koekjes en bananen
bij Arne en er is ook een bak voor zondag. Er moet nog een mail gestuurd worden naar alle Winaleden om
te vragen of ze bij het nachtloopteam willen.

�Doop: Simme is de certificaten gaan halen en Stephanie gaat die op voorhand schrijven. Er is ook een
winkellijst en een begroting gemaakt. De begroting mag doorgestuurd worden naar beheerraad@wina.be.
Simme is al naar het Gele Huis gegaan om zeilen enzo mee te nemen. Tot nu toe zijn er 52 schachten
ingeschreven. Het gaat waarschijnlijk mooi weer zijn met de doop, maar we moeten toch eens aan Arne VDK
vragen of er warmtelampen voorzien moeten worden. De studentenflik heeft nog altijd geen gunstig advies
gegeven. Simme heeft gebeld en normaal gezien zal het er ten laatste morgenvroeg zijn. Lokalenreservering
was wel begripvol. We moeten misschien wel eens tegen LOKO zeggen dat er wat problemen waren met de
studentenflik.

�Vinabar: Milko gaat morgen winkelen. De begroting is in orde. Er is geen inkleding, maar er zullen wel veel
snacks zijn. Er moet misschien nog een vervanger voor Sergey gezocht worden om te tappen.

�Ketnetcantus: Er zijn heel veel schachten ingeschreven. Misschien moeten er weer stoelen van de gang
worden meegenomen naar de cantus. In het vervolg moeten ereleden vroeger laten weten dat ze naar de
cantus willen komen.

Update Gnorgl

Milko heeft eens gepraat met Julie en het ziet er niet zo goed uit. Als het eens echt nodig is, kunnen we terecht
in de Gnorgl, maar enkel als we het goed op voorhand vragen en als het niet te vaak na elkaar is. Ze hebben veel
problemen met de omwonenden en willen daarom liever niet dat we daar elke week een bar houden. Milko gaat
wel al proberen te regelen dat we de Hallowinabar in de Gnorgl houden. Milko en Aderik gaan ook zoveel mogelijk
locaties contacteren om een vaste oplossing te vinden. We kunnen ook best LOKO eens om hulp vragen.

Opstellen agenda PV

M Goedkeuring agenda
M Goedkeuring verslag
M Actiepuntjes
M Mededelingen
M Updates
M Raden
D Evaluatie afgelopen activiteiten

� Karaoke
� Infomoment Cultuurreis
� Trainingen 24 urenloop
� Verkoop
� Pirates of the Carabierbar
� JV-receptie
� Verkooples
� Doop
� Vinabar
� Ketnetcantus

D Activiteiten in de nabije toekomst

� 24 urenloop
� Post 24 urenbar
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� EJW Halloween
� Croque eetstand
� Barcantus
� Cantusbar

D Activiteiten in de verre toekomst

� Massacantus
� Hallowinabar
� Kerstfeestje
� Cultuurreis

F Supportersliederen
M Varia

Opmerking: De F staat voor fun!

Varia

� Arne J: ‘Ik ben net weg moeten gaan bij de Materiaalcantus toen we de Pappenheimer gingen zingen.
Veiligheid eerst. Jeej, gangcantus! Ik heb zin in de 24 urenloop. Ik heb een zieke productiviteitsspike gehad
vandaag. En Aiko had met Tuur moeten slapen.

� Siebe: ‘153!!! Er waren wel een paar dubbele bij.’

� Aiko: ‘Lise wordt erelid, jeej!’ Lise: ‘Ik heb het overwogen, maar dan heb ik het uitgerekend en ik zou nog
altijd 20 euro moeten betalen om gewoon in de cantussen binnen te geraken.’ Aiko: ‘Knowledge, life, death,
creation, wisdom, relativity, problems, religion, war and peace, appearance, imagination, morality, racism,
succes, aging, truth, love, curiosity, education, cooperation, fame, goals, greatness. Ik heb niet met Tuur
geslapen, maar Wout heeft wel gezegd dat we eens op date moeten gaan als we nuchter zijn.’

� Simme: ‘Er is geen hype voor de gangcantus zoals vorig jaar... Waar zijn de schachten zelfs?’

� Milko: ‘Milko moet stipter zijn.’

De vergadering wordt gesloten om 19.47 u.

Stephanie Vermeiren (secretaris)
stephanie@wina.be

De volgende vergadering gaat door op maandag 30 oktober 2017 om 19.05 u in de Winagang.
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